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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

MØTEREFERAT 
 

Utvalg:  Rissa felles menighetsråd   
Møtested: Rissa rådhus, Møterom Storsalen (kommunestyresalen) 
Møtedato: tirsdag 10.05.2022 
Tid:  kl. 18:00-20:45 
 

• Ord for dagen: Jens Ola 

• Mat og drikke: Jens Ola 
 

 
Til stede: Toril Askim, Gunn Heidi Husby Lian, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Nils Richard 

Hassel, Frode Askjem, Vigdis Schei, Finn Yngvar Benestad, Randi Sollie Denstad, Jens Ola 

Nyheim, Jens Kåre Vågen, Jens Ola Nyheim, Ingunn Aarseth Høivik, Thala Juul Holm. 

 

Gjester fra Trosopplæringsutvalget: Margareth Askjemshalten, Marina Solem Kvalvik og 

Helena Sørensen. Beate Rønning Vågen, Anne Karin Røvik og Ingeborg Kaald var også 

innkalt, men møtte ikke. 

 

Følgende saker er til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

16/22 Møte med Trosopplæringsutvalget Menighetspedagogens 
årsmelding 2021 

Trosopplæringsplanens 
tiltaksdel 

17/22 Kirketelt under Rissamartnan  

18/22 Menighetens misjonsprosjekt  

19/22 Visjon for kirkene i Rissa. Første gangs behandling.  

20/22 Ny forordning for gudstjenestene i Rissa-soknene Brev fra prosten, datert 
08.04.2022 

 
Godkjenning av referat og innkalling.  
  
Følgende saker ble behandlet sammen med Trosopplæringsutvalget:  
Drøftingssak 4 og 8. 
Ordinær sak 16/22. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Kort nytt om hva som rører seg i 
a. Bispedømmerådet v/Randi. Rådet hadde møte tidligere på dagen, 10. mai.  

i. Den sørsamiske menigheten, konfirmasjon 
ii. Høringsuttalelse om helhet, integrering og sammenheng i kirkelig 

undervisning. Rådet går inn for at trosopplæringsbegrepet 
opprettholdes.  

iii. Behandling av saken om kirkelig organisering.  
iv. Samarbeid med kommunene. 
v. Kirkemøtet, som begynner 21. september.  

b. Fellesrådet v/Randi 
i. Regnskap 2021. Driftsunderskudd på 944 000 kr.  
ii. Rådet skal ha møte med ordfører og kommunedirektør 11. mai.  

c. Arbeidsgruppa «Grønn menighet» hadde møte 9. mai. Det var startskudd for 
dette arbeidet. 

d. Trosopplæringsutvalget. Har ikke hatt møter siden sist, men møter i dette 
møtet.  

e. Gudstjenesteutvalget. Intet å berette.  
 

2. Hva skjer i kirkeutvalgene 
a. Rissa og Rein v/Finn Yngvar. Ikke møte siden forrige gang. Nytt møte 30. mai.  
b. Stadsbygd v/Vigdis.  

i. Medarrangør for vellykket konsert 24. april til inntekt for skoleprosjekt i 
Uganda. 

ii. Sendt ut invitasjoner til 50-årskonfirmanter. De overtar ansvaret for 
arrangementet etter gudstjenesten.  

iii. Nytt møte i kirkeutvalget 19. mai.  
c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

i. Kveldsmatsamling i Ramsvik kirke 28. april. 25 personer deltok. 
ii. Gudstjeneste med Holy Kick-konfirmantene på Sørfjorden Marina 1. 

mai. Kjølig, men en fin opplevelse. Grilling. 80 personer var til stede og 
fikk truffet Holy Riders og motorsyklene deres.  

iii. Kirkeutvalget har fått forespørsel fra Ragnhild B. Rønning og Bjørg 
Eigard (Kirkekunstnerier) om å ha kunstutstilling i Ramsvik kirke i 
sommer. Kirkeutvalget er positive, og tenker å ha åpen kirke med 
mulighet for å tenne lys og besøke utstillingen tirsdager og torsdager 
og kanskje noen helger i sommer. Åpningstider er ikke avklart. Åpen 
kirke vil ikke kollidere med begravelser, og utstillingen settes opp på 
vegger bakerst i kirka.  

d. Frengen v/Toril.  
i. Salmekveld 4. mai. 25 personer til stede. Trivelig kveld. Ofring for å 

dekke utgiftene.  
ii. Nytt møte 1. juni.  

e. Hasselvika v/Lena 
i. Planlegger salmekvelden som blir i september. 
ii. Har sett på forslaget til ny gudstjenesteforordning.  
iii. Siden det ikke er noe blomsterfond i Hasselvika for tida, tar 

kirkeutvalget disse oppgavene nå. Rakedag. Kirka forfaller utvendig, 
sørveggen har fått det, og gjerdet rundt kirkegården ser dårlig ut. De 
reagerer på at den hekken som ble fjernet, ikke er fliset opp, men bare 
ligger der.  

f. Fines v/Jens Kåre. Alt går sin gang. Dugnad på kirkegården tidligere i dag.   
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

3. Orientering fra prestene 
a. Religionsmøte på videregående skole i Rissa ble veldig fint. Dyktige og 

engasjerte ungdommer. Ønsker om å fortsette dialogen.  
b. Konfirmasjonsgudstjenestene i Rissa kirke gjennomført sist helg.  

 
4. Såkornmidler 

a. Svar på søknader fra første runde 2022 
Kirkevergen mottok 25 mars dette svaret fra bispekontoret på våre søknader 
om tilskudd fra Såkornfondet:  

Nidaros bispedømmeråd mottok 83 søknader med en samlet søknadssum 
på kr 4`137 972 til første ordinære bevilgningsrunde for Nidaros såkornfond 
2022. 

Rammen for bevilgningen var på kr 923 000. Nidaros bispedømmeråd 
gjorde sitt vedtak 23.02.2022 (sak 11/22) der 34 prosjekter fikk støtte. 

Dessverre ble ikke deres prosjekter «Kirkemiddag», «salmekveld i Frengen 
kirke» og «supertirsdag i Rissa kirke» tildelt støtte i denne tildelingen. 

Kirkeutvalget i Frengen hadde nok trodd at de ville få tilskudd fra 
såkornmidlene. De har nå bedt om at menighetsrådet garanterer for innkjøp 
av en blomsterhilsen til de frivillige som deltar på salmekvelden 4. mai. De tar 
opp kollekt under arrangementet, som brukes til å dekke disse utgiftene så 
langt det rekker. Spørsmålet aktualiserer behovet for å lage rutiner for hvordan 
menighetsrådet bidrar til å dekke utgifter til arrangementer i regi av 
kirkeutvalgene, så lenge de ikke har egne budsjetter.  

b. Andre søknadsrunde 2022 med frist 15. mai 2022 
Det er lyst ut en ny runde med Såkornmidler. Søknadsfrist 15. mai 2022.  

Nidaros bispedømme skriver på sine nettsider: Andre runde for støtte i 2022 
har søknadsfrist 15. mai. Denne gang vil hovedvekten av tildelingene skje til 
prosjekter for barn og unge. Se https://kirken.no/nb-
NO/bispedommer/nidaros/nyheter/nidaros%20s%C3%A5kornfond%202022/  

Hvis menighetsrådet skal søke innen fristen, må vi bli enige om hvilke 
prosjekter vi skal prioritere, og hvordan vi skal organisere det.  

Menighetsrådet konkluderte med at de ønsker at det sendes inn søknader på 
disse prosjektene, med ansvarlige for å skrive søknaden i parentes: 

• Støtte til deltakelse på konfirmantleir (Finn Yngvar i samarbeid med 
Ingunn). 

• Supertirsdag i Rissa kirke (Finn Yngvar i samarbeid med Ragnhild B. 
Rønning). 

• Ungdomsdiakoni i Rissa sentrum (Inger Løwø). Rådet er usikre på om 
dette er en oppgave diakonen skal prioritere, siden vi ble enige i forrige 
møte om å ta tiltaket ut av helhetsplanen 2020-2023. Det blir opp til 
Inger å vurdere dette.  

• Kirkemiddager i Stadsbygd kirke. (Finn Yngvar i samarbeid med Vigdis 
og Thala). 

• Kveldsmatsamlinger i Ramsvik (Margareth). 

c. Konsert med Ine og Edvard Hoem 
Vi er nå blitt enige med Hoem om at konserten blir i Rissa kirke onsdag 2. 
november 2022. Hold av kvelden! 

 

https://kirken.no/nb-NO/bispedommer/nidaros/nyheter/nidaros%20s%C3%A5kornfond%202022/
https://kirken.no/nb-NO/bispedommer/nidaros/nyheter/nidaros%20s%C3%A5kornfond%202022/
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

5. Tilbakemelding fra utvalget som jobber med en Vipps-løsning for menighetene  
Frode og Jens Ola orienterer om hva Vipps-utvalget har kommet fram til så langt.  

• Handlekorg-løsningen er nå på plass, og det er mulig å legge inn tema og 

forslag til summer.  

• Komiteen foreslår at større prosjektet får egne Vipps-nummer.  

Utvalget planlegger å få dette på plass til sommeren, og vil komme tilbake til dette i 

møtet 14. juni.  

6. Komite for å arbeide fram et forprosjekt til kjøkken i Rissa kirke 
Disse personene er oppnevnt til å være med i komiteen som skal jobbe med et 

forprosjekt for å få fram ideer og planer for en kjøkkenløsning i Rissa kirke: Jan Inge 

Rønning (på vegne av kirkevergen), Solveig Brørs (på vegne av kirkeutvalget i Rissa 

og Rein) og Finn Yngvar Benestad (på vegne av menighetsrådet). Komiteen skal 

samarbeide tett med kirkevergen og Riksantikvaren, og kan koble til seg andre 

ressurspersoner ved behov.  

7. Menighetsrådsmøtet 14. juni 2022 
Arbeidsutvalget ønsker at siste møtet før sommerferien skal ha en annen ramme og 

et litt annet innhold enn de øvrige møtene i løpet av året. Vi vurderer derfor å invitere 

menighetsrådet til en sommeravslutning hjemme hos Finn Yngvar Benestad, med 

grilling og sosialt samvær i tillegg til et kort møte med saksbehandling. Vi satser på at 

vi spleiser på utgiftene til grillmat, og at folk kan ta med noe godt til kaffen. Vi drøfter 

dette i møtet. Prost Brita Hardeberg blir med på møtet.  

Konklusjon:  

• Jens Ola og Finn Yngvar grillmat og ingredienser til salat. Vi er klare til å spise 

grillmat kl. 18.  

• Toril og Nils Richard har med hhv. ostekake og romkake. Vi kan ev. spe på 

med litt is fra Benestads fryseboks.  

• Kaffe kokes på stedet. 

• Alle spleiser på maten.  

8. Markering av at Rein kirke er 90 år i 2022 
Kulturkontoret har invitert kirkevergen, som igjen har invitert med seg leder for 

kirkeutvalget i Rissa og Rein og menighetsrådets leder til et møte for å drøfte hvordan 

vi kan markere Reins kirkes 90-årsjubileum. Kulturkontoret har engasjert seg i saken, 

fordi kirkejubileet faller sammen med 150-årsjubileet for Johan Bojers fødsel.  

Solveig Brørs, Anita N. Kristiansen og Finn Yngvar Benestad hadde møte med 

kulturkontoret 9. mai kl. 14. I møtet var det enighet om å markere jubileet på selve 

dagen: onsdag 24. august kl. 16 – 22 i Rein kirke. 

Forslag til program: 

• Middag og evt. annen servering. Påmelding.  

• Bojerkantate – urframføring av del 2  

• Opplesning av Bojers tekster med musikalske innsmett 

• Billettsalg. Kultur tar seg av dette 

Komiteen har bedt om tips til program fra menighetsrådet. 
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• Rådet er positive til arrangementet. 

• Det kom forslag om å legge opp til aktiviteter for barn og unge. Dette kan ha 

sammenheng med ting som har skjedd på Rein i sommer under 

sommercampen. Margareth er ikke uvillig til å bli med og planlegge dette.  

• Det kom inn forslag om Audhild Brødreskift som aktuell oppleser eller 

foredragsholder.  

Finn Yngvar tar med forslag til innhold inn i neste møte om kirkejubileet, Møtet er 9. 

juni kl. 13.00. Det blir en kort oppdatering om jubileet i menighetsrådsmøtet 14. juni.  
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DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

16/22 Møte med trosopplæringsutvalget Menighetspedagogens 
årsmelding 2021 

Trosopplæringsplanen 

 
Saksopplysninger 

Til dette menighetsrådsmøtet inviteres trosopplæringsutvalget. Menighetsrådet ønsker å 
møte utvalgene en gang i året. Dette går fram av helhetsplanen for Rissa felles 
menighetsråd 2020-2023. Det årlige møtet med trosopplæringsutvalget inneholde: 

• Gjennomgang av menighetspedagogens årsmelding. 

• Evaluering og ev. justering av trosopplæringsplanen. 

• Evaluering av konfirmantarbeidet. Til dette punktet vises det til vedtak i sak 15/22 i 
menighetsrådets møte 29. mars 2022.  

I møtet går menighetspedagog Margareth Askjemshalten gjennom hovedpunktene i sin 
årsmelding for 2021.  

Deretter blir det en gjennomgang av punkter i trosopplæringsplanen som 
menighetspedagogen og trosopplæringsutvalget mener det er behov for å drøfte med 
menighetsrådet. Endringer i den tidligere vedtatte planen er skrevet med rød skrift.  

Det er omsider blitt mulig å ta med kontinuerlige tiltak i trosopplæringsplanen. Dette gjør at vi 
kan ta inn og videreutvikle kontinuerlige tiltak som enten eksisterer eller er på ideplanet. Det 
kan være aktuelt å ta inn barnesang, SuperTirsdag i Rissa kirke, kveldsmat-treff i Ramsvik 
kirke mm. som tiltak i planen.  

Arbeidsutvalget ønsker også at det settes søkelys på konfirmantarbeidet i dette møtet med 
trosopplæringsutvalget. I helhetsplanen har menighetsrådet prioritert følgende: 

• KRIK Konfaction på Stjørdalen blir et tilbud i konfirmantopplæringen. 

• Det lages en støtteordning, slik at alle som ønsker det, har anledning til å delta på 
konfirmantleir, uavhengig av familiens økonomi. 

• At en plan for konfirmantarbeidet er på plass i løpet av 2022. 

I tillegg til disse punktene, fattet menighetsrådet i sak 15/22 følgende vedtak:  

1. Menighetsrådet foreslår at det lages en presentasjon som i tekst og bilder viser hva 
konfirmantene kan forvente å lære og oppleve hvis de velger kirkelig 
konfirmasjonsforberedelse.  

2. Presentasjonen/brosjyren som lages våren 2022 kan være relativt enkel, mens vi 
satser på en mer gjennomarbeidet sak som er klar tidlig våren 2023, slik at den kan 
spres i god tid før det inviteres til informasjonsmøter.  

3. Presentasjonen kan være i form av en brosjyre og/eller digital presentasjon. 

Menighetspedagogen og utvalget kommer med sine tanker om konfirmantarbeidet i møtet. 
Menighetsrådet ber helt konkret om at trosopplæringsutvalget kommer med råd og forslag 
knyttet til menighetsrådets ønsker om konfirmantleir, plan for konfirmantarbeidet og en 
presentasjon av kirkelig konfirmasjon for kommende ungdomskull. 

Forslag til vedtak 
1. Rissa felles menighetsråd tar menighetspedagogens årsmelding 2021 til etterretning. 

Rådet er svært fornøyd med det arbeidet som er lagt ned på trosopplæringsfeltet i 
2021. 
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2. Eventuelle ønsker om endringer i trosopplæringsplanen legges fram for 
menighetsrådet når trosopplæringsutvalget har jobbet fram et forslag.  

 
Menighetsrådets behandling 

1. Margareth gikk gjennom årsmelding 2021. Året var svært preget av pandemien, og 
det gikk bort mye tid til planlegging av arrangementer som måtte avlyses, og planer 
som stadig måtte justeres underveis. Allikevel viser rapporten at det var mye som 
skjedde. Sommercampen på Rein i regi av Kystpilegrimsleias venner ble en stor 
suksess, med 60 påmeldte barn, fordelt over to uker. Resten av sommeren hadde 
åtte ungdomsguider ansvar for omvisning i kirka og i klosterområdet. Alle de åtte 
guidene var også med som ledere under sommercampen. Margareth fortalte at 
Kystpilegrimsleias venner nylig har fått svar på søknad om støtte også i 2022. De har 
fått hele 293 000 kr fra Gjensidigestiftelsen og noe fra Sparebankstiftelsen, slik at de 
har over 300 000 kr til sommerens tiltak i Reinskirka og på Reins Kloster.  

2. Når det gjelder trosopplæringsplanen, er den viktigste nyheten, at det fra nå av blir 
mulig å bruke trosopplæringsmidler også til kontinuerlige tiltak, altså til tiltak som går 
jevnt og trutt gjennom året, (søndagsskole, ungdomsklubb, SuperTirsdag, kveldsmat i 
kirka osv.). Dette betyr at trosopplæringsplanen kan revideres etter hvert som vi 
høster erfaringer med nye tiltak. Tiltak som ikke fungerer, kan tas ut av planen. 
Planen må godkjennes høyere opp i systemet. Margareth ønsker derfor ikke å gjøre 
store endringer i planen som trenger godkjenning enda, men vente til de har fått 
prøvd seg litt fram. Finn Yngvar foreslo at revidert trosopplæringsplan legges fram til 
godkjenning i menighetsrådet høsten 2023, tidsnok til at den kan behandles av det 
sittende menighetsrådet. Det var ingen motforestillinger mot dette.  

3. Det tredje punktet i møtet med trosopplæringsutvalget, var menighetsrådets ønske 
om råd og forslag knyttet til konfirmantleir, plan for konfirmantarbeidet og en brosjyre 
eller presentasjon på nettet om hva ungdommene kan forvente dersom de blir med 
på kirkelig konfirmasjonsforberedelse. Menighetspedagogen synes det er riktig at 
trosopplæringsutvalget uttaler seg om leir og grupper, men mener at ansvaret for 
planen for konfirmantarbeidet og en brosjyre skal ligge hos prestene. Godkjent 
konfirmantplan skal være en del av trosopplæringsplanen, men det er prestene som 
har ansvar for innholdet i undervisningen. Når det gjelder spørsmålet om 
konfirmantleir, kom det fram ønske i møtet om at de får med seg flere på denne 
drøftingen, f. eks. sokneprestene og diakonen.  

Margareth ber om at trosopplæringsutvalget får et tydelig mandat til dette arbeidet, 
der det står noe om hvilke rammer man ser for seg at en ev. konfirmantleir skal ha 
(grunnverdier, overnatting, lokalisering, eksterne eller interne aktører, tema for 
undervisning, aktiviteter, ansatte- og/eller frivillige ressurser, økonomi mm.). Leksvik 
sokn har obligatorisk leir for sine konfirmanter. Leksvik-konfirmantene har ikke 
temagrupper, bare leir pluss ordinær undervisning. Større menigheter har ofte en 
todelt konfirmantordning, med ett løp for dem som velger konfirmantleir, og et annet 
for dem som ikke deltar på leir. Det kom tydelige signaler i møtet om at konfirmantleir 
bør være et frivillig tilbud for konfirmantene i Rissa-soknene, på linje med andre 
grupper som konfirmantene velger. 

Nils Richard foreslo at menighetsrådet vedtar et mandat til trosopplæringsutvalgets 
arbeid med dette punktet. Mandatet vil bli behandlet i møtet 30. august. 
Trosopplæringsutvalgets innstilling må være klar til behandling i menighetsrådet i god 
tid før planene for konfirmantundervisningen skoleåret 2023-2024 skal legges. Det 
kom ikke fram noen motforestillinger mot dette. 
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Menighetsrådets vedtak 
1. Rissa felles menighetsråd tar menighetspedagogens årsmelding 2021 til etterretning. 

Rådet er svært fornøyd med det arbeidet som er lagt ned på trosopplæringsfeltet i 
2021. 

2. Forslag til endringer i trosopplæringsplanen legges fram for menighetsrådet når 
trosopplæringsutvalget har jobbet fram et forslag. Dette må skje i løpet av høsten 
2023, dersom sittende menighetsråd skal vedta planen.  

3. Menighetsrådet utarbeider et mandat for trosopplæringsutvalgets arbeid med innhold 
og form på en ev. konfirmantleir. Mandatet vedtas i menighetsrådets møte 30. august 
2022. Trosopplæringsutvalgets innstilling må være klar til behandling i 
menighetsrådet i god tid før planene for konfirmantundervisningen skoleåret 2023-
2024 skal legges. 

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

17/22 Kirketelt under Rissamartnan 20. august 2022  

 
Saksopplysninger 

I menighetsrådets helhetsplan for 2020-2023 er målsettingen i punkt 10. Kultur at  

«Kirka er synlig og delaktig i det lokale folke- og kulturlivet».  

Ett av de prioriterte tiltakene for å nå dette målet, er «Kirkestand på Rissamartnan». 
Ansvaret for kirkestanden er lagt til diakoniutvalget. Det har vært diakonen som har hatt 
koordinerende ansvar.  

Menighetsrådet mottok 25. april denne henvendelsen fra diakon Inger Løwø: 

Jeg kan dessverre ikke ta ansvar for kirketeltet i år, fordi jeg skal i familiebryllup i Irland. 
Alternativene blir enten at menighetsrådet tar ansvar for dette, eller at vi ikke stiller i år. 
Det siste hadde vært synd, fordi «kjerketeltet» er godt besøkt, også av folk som vanligvis 
ikke går i kirken. Det er viktig å være der hvor folk faktisk er. Jeg kan være med på å 
legge til rette en del ting på forhånd. 

Arbeidsutvalget foreslår at vi setter ned en komite som får ansvar for kirketeltet under årets 
Rissamartna. Siden dette er en oppgave som ligger til diakoniutvalget, er det naturlig at det 
er med noen medlemmer derfra i komiteen. Siden Rissamartnan er et arrangement som 
geografisk inkluderer alle soknene i Rissa, er det også naturlig at det blir med folk fra flere 
sokn. Inger skriver at hun kan hjelpe til med noe tilrettelegging på forhånd. NMS har i mange 
år stått for salg av lys på martnan til inntekt for menighetens misjonsprosjekt. Dersom dette 
er aktuelt også i år, vil det være naturlig å samarbeide med den lokale misjonsforeningen for 
NMS om dette.  

Det er flere aktuelle saker som det kan være fint å fronte på årets kirkestand:  

• Rissa-kirkenes nye visjon 

• ny Vipps-ordning og fast givertjeneste 

• taco-kvelder i Stadsbygd kirke 

• kveldsmat i Ramsvik kirke 

• kirketirsdager i Rissa kirke 

• konserten med Ine og Edvard Hoem 2. november 

• misjonsprosjektet, med salg av hånddyppede lys til inntekt for misjonsprosjektet 

• markering av Rein kirkes 90-årsjubileum 

• årsmelding 2021 for Rissa felles menighetsråd 

• mm. 
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Forslag til vedtak 
1. Rissa felles menighetsråd ønsker at Rissa-kirkene skal være synlig til stede på 

Rissamartnan 20. august 2022. Dette er i tråd med målsetting og prioriterte tiltak i 
helhetsplanen for perioden 2020-2023.  

2. Menighetsrådet oppnevner en komite med følgende personer: (Navn settes inn her). 
Komiteen får i oppdrag å 

a. forberede kirkestanden i samarbeid med diakon Inger Løwø 
b. sørge for tilstrekkelig og god bemanning, enkel servering, formidling av 

informasjon og ev. lyssalg på kirkestanden under martnan 
c. lage en enkel skriftlig oppsummering av erfaringene fra årets arrangement, 

slik at vi kan fortsette med det som fungerte godt, og finne mulige 
forbedringspunkter der det er nødvendig 

 
Menighetsrådets behandling 
Det var enighet om at vi skal stille med kirketelt på Rissamartnan 2022, selv om diakonen 
ikke har anledning til å delta på selve dagen. I tillegg til de punktene som nevnes i 
saksframlegget, ble det foreslått at vi kan informere om salmekveld i Hasselvika kirke. Det 
kom også inn forslag om at vi kan gå ut i god tid om mulighet for drop-in dåp og drop-in 
vielse. Hvis dette skal bli aktuelt, må sokneprestene ta tak i ideen, og se om det er mulig å 
gjennomføre det den dagen.  

Følgende personer samarbeider med diakon Inger om planlegging og gjennomføring av 
kirkestanden: Lena, Randi og Gunn Heidi. I tillegg vil kirkeutvalget i Stadsbygd sørge for at 
det blir med en person derfra. De har møte 19. mai. Dermed er alle soknene i Rissa 
representert i komiteen.  

Jens Ola, Nils Richard og Finn Yngvar tar ansvar for at kirketeltet settes opp kvelden før 
martnan, og sørger for at det tas ned igjen etter at arrangementet er over.  

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd ønsker at Rissa-kirkene skal være synlig til stede på 
Rissamartnan 20. august 2022. Dette er i tråd med målsetting og prioriterte tiltak i 
helhetsplanen for perioden 2020-2023.  

2. Menighetsrådet oppnevner en komite med følgende personer: Lena, Randi og Gunn 
Heidi. I tillegg oppnevner kirkeutvalget i Stadsbygd med en person i komiteen på sitt 
møte 19. mai. Komiteen får i oppdrag å 

a. forberede kirkestanden i samarbeid med diakon Inger Løwø 
b. sørge for tilstrekkelig og god bemanning, enkel servering, formidling av 

informasjon og ev. lyssalg på kirkestanden under martnan 
c. lage en enkel skriftlig oppsummering av erfaringene fra årets arrangement, 

slik at vi kan fortsette med det som fungerte godt, og finne mulige 
forbedringspunkter der det er nødvendig 

3. Jens Ola, Nils Richard og Finn Yngvar tar ansvar for å sette opp kirketeltet og ta det 
ned igjen. 

4. Inger Løwø bes om å kalle inn komiteen til det første planleggingsmøtet. 
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

18/22 Menighetens misjonsprosjekt.   

 

Saksopplysninger 
I forrige møte hadde vi oppe til evaluering dagens avtale med NMS om menighetens 
misjonsprosjekt. Diakon Inger Løwø orienterte om ordningen, og ny kontaktperson for NMS, 
med ansvar for arbeidet overfor menighetene. Det har vært lite informasjon om dagens 
misjonsprosjekt fra NMS sin side. Det vi nå vet, er at pengene ikke lenger går til 
landbyutvikling i Nonno. NMS anbefaler oss å velge et land der vi har kontakter, ev. der noen 
av våre egne har vært misjonærer.  

I forrige møte ble det lagt fram to konkrete forslag:  

1. Madagaskar – med særlig fokus på den gassiske kirkens arbeid i Antsirabe. Leksvik 
menighet har allerede en menighetsavtale med NMS om Madagaskar, noe som letter 
samordning om info, aktiviteter («Use your talents»-workshop her, f. eks.) og 
studiereiser. Stikkord: Jordbruksskolen Tombontsoa, diakonalt arbeid, studiesenter 
for unge menigheter. En god ekstra ressurs er vennskapsforeningen Norge-
Madagaskar: www.madagaskar.no.  

2. Estland – menighetsoppbygging i Tallin med trosopplæring og flyktninghjelp til 
Ukraina. Estland er ganske nært oss geografisk, med kort vei med fly til Tallin – hvor 
NMS arbeider. Det kan gi inspirasjon og erfaringsutveksling med tanke på 
trosopplæring og hjelp til flyktninger fra Ukraina, samt fornying og oppbygging av 
menigheter ved hjelp av «Use your talents». 

Menighetsrådets leder har vært i kontakt med Jan Erik Furunes. Han ser behovet for at 
menighetene har en egen koordinator for misjonsprosjektet, som sørger for informasjon i 
kirkene i forbindelse med ofringer, og som regelmessig kan legge ut små artikler i 
menighetsbladet om prosjektet. Han er villig til å ta på seg oppdraget. Han ønsker et enkelt 
mandat for dette arbeidet.  

Leder har også snakket med den lokale NMS-foreningen. De stiller seg positive til 
misjonsprosjektet, uansett hvilket land menighetsrådet ønsker å ha sitt misjonsprosjekt i. 
Men de legger ikke skjul på at de foretrekker Madagaskar framfor Estland, hvis de blir spurt 
om å velge.  

Arbeidsutvalget legger fram forslag til vedtak uten innstilling om land for samarbeidsavtalen. 
Menighetsrådet tar stilling til dette i møtet.  

Forslag til vedtak 
1. Rissa felles menighetsråd ønsker å inngå en ny kontrakt med Det Norske 

Misjonsselskap (NMS) om et misjonsprosjekt i (menighetsrådets foretrukne 
samarbeidsland legges inn her).  

2. Diakon Inger Løwø får fullmakt til å inngå ny kontrakt med NMS på vegne av 
menighetsrådet, i samråd med menighetsrådets leder og koordinatoren for 
menighetens misjonsprosjekt. 

3. Jan Erik Furunes oppnevnes til koordinator for menighetens misjonsprosjekt.  
a. Koordinator for menighetens misjonsprosjekt rapporterer til diakon og 

diakoniutvalg, og deltar i det årlige møtet mellom menighetsrådet og 
diakoniutvalget/diakon. På dette møtet står evaluering av misjonsprosjektet på 
dagsorden.  

b. Koordinator sørger for oppdatert informasjon om misjonsprosjektet når det er 
ofring i til misjonsprosjektet i kirkene i Rissa-soknene. Dette kan være en serie 
små presentasjoner (1-3 min) som vises ved hjelp av kirkas prosjektor der det 
er mulig, og som gjøres tilgjengelig for konfirmantarbeid mm. 

http://www.madagaskar.no/
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c. Koordinator legger regelmessig ut små artikler om misjonsprosjektet i 
menighetsbladet og/eller andre informasjonskanaler. Dersom andre 
menighetsråd i kommunen har misjonsprosjekt i samme område, sørges det 
for koordinering av denne informasjonen.  

d. Koordinator har ansvar for å samarbeide nært med NMS Trøndelags 
misjonskonsulent, for tiden Ruth Marine Murvold. 

 
Menighetsrådets behandling 
Det var full enighet i menighetsrådet om å velge Madagaskar som samarbeidsland for 
menighetens misjonsprosjekt.  
 
Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd ønsker å inngå en ny kontrakt med Det Norske 
Misjonsselskap (NMS) om et misjonsprosjekt i Madagaskar.  

2. Diakon Inger Løwø får fullmakt til å inngå ny kontrakt med NMS på vegne av 
menighetsrådet, i samråd med menighetsrådets leder og koordinatoren for 
menighetens misjonsprosjekt. 

3. Jan Erik Furunes oppnevnes til koordinator for menighetens misjonsprosjekt.  
a. Koordinator for menighetens misjonsprosjekt rapporterer til diakon og 

diakoniutvalg, og deltar i det årlige møtet mellom menighetsrådet og 
diakoniutvalget/diakon. På dette møtet står evaluering av misjonsprosjektet på 
dagsorden.  

b. Koordinator sørger for oppdatert informasjon om misjonsprosjektet når det er 
ofring i til misjonsprosjektet i kirkene i Rissa-soknene. Dette kan være en serie 
små presentasjoner (1-3 min) som vises ved hjelp av kirkas prosjektor der det 
er mulig, og som gjøres tilgjengelig for konfirmantarbeid mm. 

c. Koordinator legger regelmessig ut små artikler om misjonsprosjektet i 
menighetsbladet og/eller andre informasjonskanaler. Dersom andre 
menighetsråd i kommunen har misjonsprosjekt i samme område, sørges det 
for koordinering av denne informasjonen.  

d. Koordinator har ansvar for å samarbeide nært med NMS Trøndelags 
misjonskonsulent, for tiden Ruth Marine Murvold. 

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

19/22 Visjon for kirkene i Rissa. Første gangs behandling.   

 
Saksopplysninger 
Menighetsrådet fattet i møtet 29. mars 2022 slikt vedtak: 

1. Menighetsrådet oppnevner følgende personer til å arbeide fram ett eller flere forslag 
til visjon for kirka i Rissa: Thala Juul Holm, Nils Richard Hassel, Vigdis Schei og Jens 
Kåre Vågen. Nils Richard kaller inn.  

2. Arbeidsgruppa tar utgangspunkt i innkomne forslag, men står også fritt til å ta inn nye 
forslag.  

3. Forslag til visjon legges fram for menighetsrådet i møtet 10. mai.  
4. Etter en kort høringsrunde, fattes endelig vedtak om visjon i menighetsrådets møte 

14. juni.  

Arbeidsgruppa har samlet seg om dette forslaget til visjon:  

Levende, varm og himmelvendt. 

Argumentasjon for valg av visjon legges fram i møtet. 



 

 

12 

 

DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

Forslag til vedtak 
1. Rissa felles menighetsråd slutter seg til arbeidsgruppas forslag til visjon for kirkene i 

Rissa: Levende, varm og himmelvendt. 
2. Forslaget sendes på enkel høring til kirkekontoret og de seks kirkeutvalgene. 
3. Frist for å komme med tilbakemelding settes til mandag 30. mai.  

 
 
Menighetsrådets behandling 
Nils Richard orienterte om komiteens arbeid for å komme fram til visjonen. De opplevde at 
denne visjonen falt på plass uten mye om og men. Alle fikk en opplevelse av at dette stemte. 
Det kom fram et ønske om at visjonen får en grafisk utforming, som kan brukes i brev, 
planer, brosjyrer, plakater, sosiale medier mm.   
 
Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd slutter seg til arbeidsgruppas forslag til visjon for kirkene i 
Rissa: Levende, varm og himmelvendt. 

2. Forslaget sendes på enkel høring til kirkekontoret og de seks kirkeutvalgene. 
3. Frist for å komme med tilbakemelding settes til mandag 30. mai.  

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg 

20/22 Ny forordning for gudstjenestene i Rissa-soknene Brev fra prosten, 
datert 08.04.2022 

 
Saksopplysninger 
Menighetsrådet mottok like før påske et brev fra prost Brita Hardeberg om ny 
gudstjenesteforordning for soknene i Indre Fosen kommune. Brevet er vedlagt innkallingen.  

Forrige forordning for våre sokn er fra 2011. Det er siden den gang gjort endringer i 
prestenes arbeidstidsavtaler, og det er derfor behov for å gjøre noen endringer. Koronatiden 
har også gitt oss noen erfaringer som vi kan ta med oss når ny forordning skal lages. Prosten 
har redegjort for dette i sitt brev.  

Menighetsrådet har frist til 1. juni for å komme med ev. innspill og kommentarer til prostens 
førsteutkast. Prosten er også interessert i alle slags synspunkter på gudstjenestene fra 
menighetsrådet, f.eks. hva slags type gudstjenester vi ønsker i de ulike soknene. 
Arbeidsutvalget vedtok 26. april å sende prostens brev ut til kirkeutvalgslederne, slik at de 
har mulighet til å komme med innspill før møtet i menighetsrådet. Det ble dessverre knapp tid 
for kirkeutvalgene til å drøfte spørsmålene internt.  

Dagens forordning fra 2011 og sokneprestenes forslag til ny forordning går fram av tabellen 
nedenfor. For flere detaljer, se brevet fra prosten. 

Kirkeutvalgene er bedt om å komme med sine innspill og kommentarer gjennom sine 
representanter direkte i møtet.  
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Rissa-soknene – gudstjenesteforordning 2011 og forslag til ny 
gudstjenesteforordning 2022 

 
Sokn 

Forordning 2011 Forslag 2022  
Merknad 

Totalt Av disse 
på søn- og 
helligdag 

Totalt Av disse 
på søn- og 
helligdag 

Sør-Stjørna 17 16 17 12 Samme antall, men færre 
gudstjenester på søn- og 
helligdager 

Hasselvika 9 8 8 6 En mindre, og færre på 
søn- og helligdager 

Rissa 40 38 40 35 Samme antall, men færre 
gudstjenester på søn- og 
helligdager 

Fines  5 5 5 5 Samme antall. Fines skal 
i ny forordning inn som 
del av Rissa sokn 

Stadsbygd 27 26 27 23 Samme antall, men færre 
gudstjenester på søn- og 
helligdager 

 
Forslag til vedtak: 

1. Saken fremmes uten forslag til vedtak.  
 

Menighetsrådets behandling 
Det er kun kirkeutvalgene i Hasselvika og Ramsvik som har rukket å behandle saken. Det 
var såpass mye usikkerhet om hva denne foreløpige høringen egentlig går ut på. 
Menighetsrådet ble derfor enige om å be prosten om å redegjøre om saken i førstkommende 
møte i menighetsrådet. Etter møteplanen for menighetsrådet i 2022 skal hun delta på dette 
møtet.  
 
Menighetsrådets vedtak 
Saken utsettes til vi har fått en nærmere orientering av prost Brita Hardeberg i 
menighetsrådets møte 14. juni.  
 


